
Wed, 24 Jul 2024 09:27:47 +0200
secretariaatvanessen" <SecretariaatvanEssen@provincie-utrecht.nl>;

esther.ouwehand@tweedekamer.nl" <esther.ouwehand@tweedekamer.nl>
secretariaatcvdK" <secretariaatcvdK@provincie-utrecht.nl>; "secretariaatvanschieCc:

<secretariaatvanschie@provincie-utrecht.nl>; "secretariaatbakker" <secretariaatbakker@provincie-utrecht.nl>;
secretariaatsterk" <secretariaatsterk@provincie-utrecht.nl>; "secretariaatvanmuilekom

<SecretariaatvanMuilekom@provincie-utrecht.nl>; "Knol-van Leeuwen, Anneke" <anneke.knol@provincie-utrecht.nl>;
Secretariaat Leefomgeving" <Secretariaat.Ieefomgeving@provincie-utrecht.nl>

Van:

heer van Essen en mevrouw Ouwehand,

Zoals bij jullie bekend zal zijn houdt de wolf de gemoederen in Nederland flink bezig. Mensen durven (of mogen nu) niet meer 
in het bos te lopen met honden of kinderen, ruiters durven niet meer te rijden, boeren zien dagelijks dode schapen en meer...

From:
Sent: 
To:

Subject: 
Attachments:

Dat wolfwerende omheiningen niet werken is al voldoende bewezen en met een "normale" omheining hoop ik dat mijn dieren 
in vlucht/paniek er nog over heen kunnen springen. Al heb ik helaas persoonlijk al gehoord van een paard wat ingeslapen moest 
worden na verwondingen van omheining nadat het in paniek voor een wolf wilde vluchten (in Drenthe)

RE: Wolf in Nederland 
Wolf.docx

Zelf heb ik 2 pony's die in Leersum 24/7 buiten staan. Eén van de 2 is een (kleine) Shetlander. En ik maak mij ernstig zorgen om 
mijn dieren. Eén van mijn paarden kan niet op stal staan en omdat ik ze samen wil houden en het welzijn van mijn dieren 
belangrijk vind staan ze ook buiten. Er heeft zich gelukkig nog geen roedel in de omgeving van Leersum gevestigd maar als het 
zo doorgaat gaat dat natuurlijk ooit ook gebeuren. Afgelopen week is er weer een wolf in Leersum gesignaleerd. En omdat mijn 
dieren niet zomaar dieren zijn .... Ze heten Dizzy en Caron.

Bij deze de mededeling dat ik jullie persoonlijk aansprakelijk zal stellen voor immateriële schade als mijn pony's aangevallen 
worden door de wolf. Wat voor jullie goed is om te beseffen dat één dier op BIJ12 ontzettend veel verdriet kan betekenen 
voor meerdere mensen.

Helaas was ik de bijlage vergeten mee te sturen en hoewel ik betwijfel of er iemand is die die gaat lezen bij deze toch een 
nieuwe mail met bijlage.
En dit kan niet vaak genoeg gezegd worden ....

De reden dat ik u aanschrijf is dat ik ergens moet beginnen en als burger van de provincie Utrecht begin ik dus bij als 
gedeputeerde van de provincie waarin ik woon en u gereageerd heeft op de wolvenincidenten in Leusden. En ik weet dat de 
Groen-Links voor de beschermde status van de wolf is.
In de cc heb ik alle gedeputeerden van de provincie Utrecht gezet. In de hoop gehoord (en beschermd) te worden.
Ook heb deze mail gericht aan Esther Ouwehand van de partij voor de dieren (wolven) gestuurd. Aangezien ik niet snap hoe een 
partij VOOR alle dieren niet in kan zien dat de terugkeer van de wolf schadelijk is voor de meeste andere dieren. En ik wil 
duidelijk maken dat U NIET mijn volksvertegenwoordiger bent.

Verzonden: woensdag 24 juli 2024 09:25
Aan: 'secretariaatvanessen@provincie-utrecht.nl' <secretariaatvanessen@provincie-utrecht.nl>;
'esther.ouwehand@tweedekamer.nl' <esther.ouwehand@tweedekamer.nl>
CC: 'secretariaatcvdk@provincie-utrecht.nl' <secretariaatcvdk@provincie-utrecht.nl>; 'secretariaatvanschie@provincie- 
utrecht.nl' <secretariaatvanschie@provincie-utrecht.nl>; 'secretariaatbakker@provincie-utrecht.nl'
<secretariaatbakker@provincie-utrecht.nl>; 'secretariaatsterk@provincie-utrecht.nl' <secretariaatsterk@provincie-utrecht.nl>; 
'secretariaatvanmuilekom@provincie-utrecht.nl' <secretariaatvanmuilekom@provincie-utrecht.nl>; 'anneke.knol@provincie- 
utrecht.nl' <anneke.knol@provincie-utrecht.nl>; 'secretariaat.leefomgeving@provincie-utrecht.nl'
<secretariaat. Ieefomgeving@provincie-utrecht.nl>
Onderwerp: Wolf in Nederland
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Want zoals de heer van Essen zegt (quote RTV) "Maar ik roep mensen ook op: gebruik je gezond verstand. Blijf omwille van de
wolven en je eigen veiligheid weg uit dit gebied.

Groet (helaas niet hartelijk)

Helaas houdt de wolf zich niet aan dit advies .... Die heeft in de dagen na dit bericht 4 schapen doodgebeten en 8 tot 10 
schapen (gelukkig voor jullie nog geen kinderen) gewond op de Liniedijk vlak bij Landgoed den Treek in Leusden.

Ik kan pagina's volschrijven over mijn mening (en die van vele dierenliefhebbers met mij) maar ik denk toch niet dat dat zin 
heeft. In de bijlage hebt ik 2 berichten meegestuurd die ik op social media heb geplaatst over de wolf. De eerste al in 2022 en 
de laatste een week geleden). Het zijn ook mijn enige 2 berichten omdat ik eigenlijk nog steeds aan struisvogel politiek doe om 
mezelf niet te gek te maken. Ik hoop dat jullie het fatsoen hebben deze mail en bijlage te lezen en jullie gezonde verstand te 
gebruiken.
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